

Online Consultation Sessions for Learning Enhancement

学习辅导主任 在线主题分享会



Learning Enhancement Services

The Learning Enhancement Services are provided by a dedicated team to facilitate students' adjustment and adaptation to university life. services include personalized guidance and consultation to assist students in planning their academic journey. Furthermore, we offer adjustment and developmental programmes students which are purposefully designed to promote student success.

学习辅导服務

我们的学习辅导服务由专业的学习辅导团队提 供。透过提供个人指导和咨询,协助学生适应 和规划大学生活。除此之外,学习辅导团队还 定期举办适应性和发展性活动,旨在帮助学生 掌握大学学习技巧,提升他们的学习体验。

Details 详情 >>>>



Planning for Your University Learning Journey 如何规划你的大学之旅

This sharing session covers the topics of course enrolment procedures, assessment and graduation requirements, hands-on practice with CUSIS (Chinese University Student Information System), and more.

此分享会涵盖选课程序、评估和毕业要求、CUSIS(中大学生信息系统)操作示 范等主题。

🏙 19 Aug 2024 (Mon) 2024年8月19日(一)

(\) 11 : 00 - 12 : 30

○ 14:00-15:30 Ø English 英语

ENROL 报名 ENROL 报名

(<u>\</u> 11 : 00 - 12 : 30

丞 Cantonese 广东话

ENROL 报名

① 14:00 - 15:30

ENROL 报名

- ▲ All new undergraduate students 所有本科新生
- * Student is recommended to attend either one session above
- * 同学只需出席以上其中一场分享会

Learning Resources @ CUHK 中大学习资源

This sharing session introduces the learning resources available at CUHK, including services and resources offered by the Independent Learning Centre and the Library, activities and programmes designed to support students' academic journey.

此分享会将为新生全面介绍中大提供的丰富学习资源,包括自学中心提供的各种 服务,以及图书馆丰富的学习资源等。同时,我们也会分享中大为支持学生学习 旅程而举办的各类活动。

- (14:30 15:30
- 🔊 English 英语
- ▲ All new undergraduate students 所有本科新生

ENROL 报名